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,^)radéktalaanl teljesítik-e a NATO-nak tett szovctségest felajAMa sokat?" c ~l a
Hámabált' 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi miniszter
úrhoz.
AA kérdésre a v' zt írásban kerete.

Tisztelt ~ciszter úr!

A szocialista kormány választási ígéretei kc zött hangsúlyosan szerepelt, hogy maradéktalanul
tejesítik a NATO-nak tett szovetségesi felajánlásokat . Egyik oldalról ismert, hogy a
kültinbözö misszidkban való részvéteiben a NATO elégedett a kormány felajánlásaival . Másikk
oldalról az is ismert, hogy a NATO kifejezetten elégedetlen a védelmi kc3ltsé$vetés GDP
arányával. Nem tudjuk azoaba 4 hogy hogyan áll a DPQ kérdéseire adott válaszok betartása,
és az ügynevezett prágai felajánlás-esornag időarányos teljesítése .

Fentiekkel $sazo iggésben kérdezem a Miniszter úrból :

1. A DPQ-val kapcsolatos évenkénti értékelések a jelen kormányzati ciklusbarx műyen
eredménnyel zkrultak?

2. Mik voltak a prágai felajánlások, és ezek teljesítése milyen stádiumban van?

Budapest, 2005. december 21 .

Dr. Simicskó Tstván
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

'05 12122 10 :50

	

TX/RX NO . 1303 P03

Z003


	page 1

